

University of Michigan**Center for Research on Learning and Teaching (CRLT)
2013 Fellows Program**

We are pleased to announce the 2013 CRLT Fellows Program. The goal of the Fellows Program is to provide intensive, hands-on training in faculty development for teaching center staff from elite Chinese universities. This year CRLT will host up to 10 Fellows from August 21-September 13, 2013 on the Ann Arbor campus at the University of Michigan. CRLT will charge \$12,000 for each Fellow.

The details of the CRLT Fellows Program, including topics and registration are available at <http://www.crlt.umich.edu/fellows>.

The universities with an interest in sending applicants for the CRLT Fellows Program should notify Dr. Constance Cook, Associate Vice Provost and Executive Director of CRLT (cecook@umich.edu), by June 15, 2013. CRLT can accommodate a maximum of 10 Fellows in 2013, so it is important to notify Dr. Cook as soon as possible.

密西根大学**学习与教学研究中心 (CRLT)
2013年研究员培训班**

我们很高兴地宣布密西根大学习与教学研究中心 (CRLT) 2013 年的研究员培训班。

该培训班是为中国一流大学的教学中心研究人员提供关于教师发展的高强度管理实践培训。今年密大学习与教学研究中心 (CRLT) 将于2013年8月21日至9月13日 举办该中心研究 员培训班, 每位学员学费为一万二美元 (\$12,000/fellow), 参与学员不超过10人, 培训地点在 密西根大学, 安娜堡校园。

密大学习与教学研究中心研究员培训班细节, 包括议题和登记, 请点击以下链接 <http://www.crlt.umich.edu/fellows>。

有意愿派送人员参加密大学习与教学研究中心研究员培训班的院校, 请必须在2013年6月15日前 (6/15/2013) 通知担任副教务长, 学习与教学研究中心执行主任职务的康斯坦斯·库克博士 (Dr. Constance Cook, cecook@umich.edu)。2013 年密大学习与教学研究中心最多只能招收10名学员, 因此, 有意愿的院校请务必尽快通知库克博士。

Register at: <http://www.crlt.umich.edu/fellows>